

Title (en)
TENTERING-PERCHING MACHINE FOR THE TREATMENT AFTER DRYING OF TANNED HIDES.

Title (de)
STRECKMASCHINE ZUM BEARBEITEN VON TROCKNEN GEGERBTEN HÄUTEN.

Title (fr)
MACHINE ELARGISSEUSE-ETIREUSE POUR LE TRAITEMENT APRES SECHAGE DES PEAUX TANNEES.

Publication
EP 0259332 A1 19880316 (FR)

Application
EP 86903543 A 19860530

Priority
IT 8556085 A 19850605

Abstract (en)
[origin: WO8607388A1] The machine comprises a conveyor belt (1) which forward feeds each hide to be treated by engaging the hide between two drums (5-6) which are ribbed in opposite directions in order to operate the tenting and perching of said hide held by a gripper (2), which advances at reduced speed along guides (3) by the action of a drive device (4). The machine is optionally completed by a second pair of drums (7-8) associated to a second drive device (11) and to a second gripper (10), said drums (7, 8) providing for the working of the second half of each hide.

Abstract (fr)
La machine comprend un tapis transporteur (1) qui assure l'avance de chaque peau à traiter en engageant celle-ci entre deux tambours (5-6) nervurés en sens opposés afin d'opérer l'élargissement et l'étirage de ladite peau maintenue par une pince (2), laquelle avance à vitesse réduite le long de guides (3) sous l'effet d'un dispositif d'entraînement (4). La machine est éventuellement complétée par une seconde paire de tambours (7-8) associée à un second dispositif d'entraînement (11) et à une seconde pince (10), ces tambours (7, 8) assurant le travail de la seconde moitié de chaque peau.

IPC 1-7
C14B 1/42; C14B 1/26

IPC 8 full level
C14B 1/26 (2006.01); **C14B 1/42** (2006.01)

CPC (source: EP KR)
C14B 1/26 (2013.01 - EP); **C14B 1/42** (2013.01 - EP KR)

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU

DOCDB simple family (publication)
WO 8607388 A1 19861218; AU 5960386 A 19870107; CN 86103861 A 19870107; DK 44987 A 19870128; DK 44987 D0 19870128; EP 0259332 A1 19880316; ES 294597 U 19861016; ES 294597 Y 19870701; IT 1188010 B 19871230; IT 8585560 A0 19850605; KR 880700082 A 19880215; PT 82708 A 19860701; PT 82708 B 19920731

DOCDB simple family (application)
IT 8600040 W 19860530; AU 5960386 A 19860530; CN 86103861 A 19860604; DK 44987 A 19870128; EP 86903543 A 19860530; ES 294597 U 19860605; IT 8556085 A 19850605; KR 870700099 A 19870205; PT 8270886 A 19860604